



# RA Canoeing Camping Club

- Over 300 members
- Over 200 Club events
- For all skill levels
- Lakewater, Whitewater & Family Trips and Outings  
*Day, Evening, Weekend & Expeditions*
- Training Programs
- Social Events
- Electronic Newsletter
- Interactive Web Site



RA Centre, 2451 Riverside Dr,  
Ottawa, ON K1H 7X7 (613)733-5100  
[www.racccc.com](http://www.racccc.com)

[www.racccc.ca](http://www.racccc.ca)

## Discover Paradise by Canoe!

Ottawa and Gatineau are situated in the hub of world-class canoeing destinations, with lakes, rivers and forests famous for their beauty, scope and diversity.

Parks like Gatineau, Algonquin and La Verendrye, rivers like the Ottawa, Petawawa, Coulouge,

Dumoine, Madawaska and Rideau, and lakes too numerous to name are all within a short drive. Come explore this wilderness wonderland with us!

### What is the RA Canoe Camping Club?

We are a member-operated club in Ottawa.

Friendship, volunteerism, safety, environmentally friendly camping and carpooling have been RACCC hallmarks

since 1952 (through up until 2012, we were affiliated with the ACR/MCA-PMCA and were formerly known as the "YCCC")

The RACCC hosts cooperative, affordable canoe camping and numerous learning opportunities for canoeing, tripping and safety.

Learn new skills, become water wise, celebrate nature and meet lots of other outdoor enthusiasts.

*You do not need to have a partner canoe, or paddling experience.*

For information on fees, programs and registration, contact Member Services at 613-733-5100.



### Volunteers... Like You!

Volunteering gives members the opportunity to be involved in all aspects of the Club as learners, teachers, participants and leaders... and... it keeps costs down!

*Grab a paddle! It's fun...*

*It's rewarding... It can take you places!*

For more information go to

[www.RACCC.ca](http://www.RACCC.ca) and

[www.racentre.com](http://www.racentre.com)



PADDLE  
CANADA

PAGAIÉ  
CANADA

# RACCC Annual OPEN HOUSE

**April 21, 2017  
6:30pm to 8:30pm**

RA Centre, Clark Hall  
2451 Riverside Drive, Ottawa





## club de canot-camping du Centre RA

- Plus de 300 membres
- Plus de 200 événements
- Pour toutes les aptitudes
- Excursions et sorties (adultes et familiales) sur lacs et rivières  
*jour, soir, fin de semaine et expédition*
- Programmes de formation
- Événements sociaux
- Bulletin électronique
- Site Web



Centre RA, 2451, prom. Riverside,  
Ottawa (ON) K1H 7X7 (613)733-5100  
[www.racccc.com](http://www.racccc.com)

[www.racccc.ca](http://www.racccc.ca)

### Découvrez le paradis en canot!

Ottawa et Gatineau se trouvent aux portes de formidables possibilités de canot. Les lacs, les rivières et les forêts de l'Est de l'Ontario et de l'Ouest du Québec sont reconnus pour leur beauté, leur diversité et leur grande étendue. Les parcs de la Gatineau et de la Vérendrye, ainsi que les rivières Ottawa, Petawawa, Coulouge, Dumoine, Madawaska et Rideau, sans nommer les innombrables lacs, n'attendent que vous! Joignez-vous à nous pour explorer cette merveilleuse nature qui nous entoure!

#### Qu'est ce que le Club de canot-camping du RA?

Nous sommes une organisation gérée par des membres bénévoles. Amitié, bénévolat, sécurité, souci de l'environnement et covoiturage nous définissent depuis 1952. *(bien que jusqu'à 2012, nous avons été affiliés avec le YMCA-YWCA RCN et ont été sus nommés comme le "YCCCC")*

Le RACCC organise des sorties de canot et de camping coopératives et abordables ainsi que de multiples possibilités de perfectionnement.

Développez de nouvelles habiletés, perfectionnez vos connaissances sur la sécurité nautique, célébrez la nature et faites de nouvelles rencontres!!

*Vous n'avez pas besoin de partenaire,  
de canot ou d'expérience.*

Pour de plus amples renseignements sur les frais, les programmes et l'inscription, communiquez avec les Services aux membres au 613-733-5100.

#### Des bénévoles... comme vous!

Le bénévolat donne aux membres l'occasion de s'impliquer dans tous les aspects du Club comme apprenants, enseignants, participants et leaders... et... cela réduit les coûts!

*À vos pagaies!  
Plaisir et aventure vous attendent!*



Pour obtenir tous les détails,  
consultez les sites Web  
[www.RACCC.ca](http://www.RACCC.ca) et  
[www.racentre.com](http://www.racentre.com).



*Vous êtes invité à notre  
soirée annuelle*

# PORTES OUVERTES

**le 21 avril 2016  
de 18 h 30 à 20 h 30**

Centre RA, salon Clark  
2451, promenade Riverside, Ottawa

